
Van: Omtzigt P.H.  

Verzonden: donderdag 3 december 2015 18:04 

Aan: Eeden van den V. 
Onderwerp: verzoek SO blauwe envelop 

 
Beste Vincent, 
 
vandaag hebben we de brief gehad over de blauwe envelop. 
In die brief zaten twee opvallende zaken 

a. Er was al bepaald welke 4000 mensen op papier aangifte mogen blijven doen. Er is dus geen 
sprake van een algemene uitzondering 

b. Vanaf 1 januari zullen alle toekenningen van toeslagen alleen nog elektronisch verstuurd 
worden. Juist bij deze beschikkingen is het belangrijk dat mensen ze lezen en controleren (en 
eventueel bezwaar maken als zij het niet eens zijn dat bijvoorbeeld de hele 
kinderopvangtoeslag niet wordt toegekend). Dit geldt ook voor achterstallige beschikkingen 
(van bijvoorbeeld 2012).  

 
Slechts een minderheid van de volwassenen (2  miljoen van de 12 miljoen) is aangesloten op de 
digitale berichtenbox. Wel zullen meer mensen kijken op mijntoeslagen.nl maar nog steeds zullen 
veel mensen essentiële beschikkingen niet ontvangen en niet controleren.  
 
Eigenlijk zou ik graag een spoed-AO aanvragen nog voor 1 januari, maar gezien de agenda’s etc, doe 
ik hierbij het verzoek om een SO aan te vragen, waarvan de antwoorden uiterlijk op de een na laatste 
Kamerdag van het jaar binnen moeten zijn. Want alleen dan kunnen we vragen naar de 
rechtsgevolgen, die vooral bij b zeer groot kunnen zijn. 
 
Zou je dit aan de commissie financiën kunnen voorleggen? 
 
vriendelijke groet, 
 
Pieter 
 


